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Protokół Nr III/2018 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

przeprowadzonej w sali konferencyjnej w siedzibie Starostwa Powiatowego 

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Słowackiego 8 

w dniu 15 marca 2019 roku 

 

 
1.OTWARCIE. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski otworzył obrady III sesji 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Powitał Panie i Panów Radnych. Powitał Panią Starostę 

wraz z członkami Zarządu Powiatu oraz przybyłych gości. 

Poinformował, że sesję będzie protokołowała Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska – 

pracownik Biura Organów Samorządowych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Aleksandrowskiego rozpoczął III sesję o godzinie 1000. 

 

 

2. STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD (quorum).  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpiła do punktu 2 – 

stwierdzenie prawomocności obrad informując, że ustawowy skład Rady Powiatu wynosi  

17 radnych. Według listy obecności, na moment otwarcia sesji uczestniczy w niej 15 radnych. 

Przewodniczący stwierdził więc, że sesja dysponuje wymaganym quorum, co oznacza, że 

Rada Powiatu może obradować i podejmować uchwały w sprawach objętych porządkiem 

obrad, ponieważ jej obrady są prawomocne. 

 

 

3. PORZĄDEK OBRAD SESJI 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do punktu 3 – 

porządek obrad sesji. Poinformował, że porządek obrad został przesłany radnym przy 

zawiadomieniu o sesji. Problematyka podana w porządku obrad sesji znajduje umocowanie  

i uzasadnienie w projektach uchwał przesłanych Radnym w materiałach przy zawiadomieniu 

o sesji.  

Przewodniczący wniósł o zmianę porządku obrad poprzez przesunięcie punktu 23 „Podjęcie 

uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na zakup samochodu oznakowanego 

dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim” w miejsce pkt 8.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna zwrócił uwagę, że najpierw powinna być podjęta uchwała 

budżetowa a następnie uchwała dotycząca przekazania środków finansowych dla Komendy 

Powiatowej Policji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poinformował,  

że zaproponowała zmianę porządku obrad z uwagi na prośbę Komendanta Powiatowego 

Policji. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Dorota Sobierajska poinformowała, że aby Rada podjęła uchwałę  

o udzieleniu dotacji muszą być zabezpieczone środki w budżecie więc najpierw Rada 

powinna podjąć uchwałę zmieniającą budżet a następnie uchwała o udzieleniu dotacji. Pani 

Skarbnik zaproponowała przesunięcie uchwały zmieniającej budżet oraz uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Budżetowej a następnie uchwałę w sprawie dotacji. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w związku z powyższym 

wniósł o zmianę porządku obrad poprzez umieszczenie w punkcie 8 dotychczasowego punktu 

21 „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/37/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 

rok 2019”, w punkcie 9 dotychczasowego punktu 22  „ Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2019-2034” i w punkcie 10 dotychczasowego punktu 23 

„Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na zakup samochodu 

oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim”.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Jerzy Draheim, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Radny Pan Arkadiusz Gralak zaproponowała aby radni oddawali głos za pomocą urządzeń 

elektronicznych ale również, podobnie jak ma to miejsce w sejmie, za pomocą podniesienia 

ręki.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że sam fakt 

podniesienia ręki nie ma żadnego znaczenia po zmianach w ustawie, które mówią  

o głosowaniu w formie elektronicznym. Stwierdził, że jeśli radni pozwolą to głosowanie 

będzie odbywało się w formie elektronicznej.  

Następnie wniósł o zmianę porządku obrad poprzez dodanie punktu 11 w brzmieniu „Podjęcie 

uchwały w sprawie odwołania od uchwały nr 1/2019 Rady Społecznej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku z dnia 23 stycznia 2019 roku”.  

 

Na sesję przybyła radna Pani Agata Ceglewska. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Arkadiusz 

Gralak, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, 

Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-

Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził głosowanie nad 

porządkiem obrad po wcześniej wprowadzonych zmianach. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Arkadiusz 

Gralak, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, 

Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-

Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 
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4. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z II  SESJI. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do realizacji punktu 

4 – przyjęcie protokołu z II sesji Rady Powiatu. Zgodnie z wymogami § 36 ust. 5 Statutu 

Powiatu Aleksandrowskiego protokół z II sesji Rady Powiatu został wyłożony radnym do 

wglądu na 7 dni przed terminem III sesji. Zgodnie z wymogami tejże podstawy prawnej, 

poprawki i uzupełnienia do protokołu powinny być wnoszone przez radnych nie później niż 

do dnia rozpoczęcia sesji, na której następuje przyjęcie protokołu. Przewodniczący 

poinformowała, że do rozpoczęcia sesji nie zostały wniesione ani poprawki ani uzupełnienia 

do protokołu. W związku z tym postawiła wniosek o przyjęcie protokołu z II sesji oraz o jego 

przyjęcie bez czytania. Nie usłyszała żadnych sprzeciwów. Poddała więc pod głosowanie 

wniosek o przyjęcie protokołu z II sesji Rady Powiatu oraz o jego przyjęcie bez czytania.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Arkadiusz 

Gralak, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, 

Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-

Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

 

5. SPRAWOZDANIE STAROSTY Z WYKONANIA UCHWAŁ RADY POWIATU 

PODJĘTYCH NA II SEJI RADY POWIATU W DNIU 21 GRUDNIA 2018 ROKU 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 5 - sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na II sesji 

Rady Powiatu w dniu 21 grudnia 2018 roku i o omówienie projektu uchwały poprosiła Panią 

Starostę. 

  

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska w imieniu Zarządu Powiatu 

przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu Aleksandrowskiego podjętych 

na II sesji i wniosła o podjęcie przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Łozicki poinformował, że Komisja 

Rewizyjna na swoim posiedzeniu w dniu 14 marca 2019 roku dokonała oceny wykonania 

przez Zarząd Powiatu uchwał Rady podjętych na II i pozytywnie, jednogłośnie, zaopiniowała 

projekt uchwały Rady Powiatu w przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i przystąpił do procedury 

glosowania nad projektem uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Arkadiusz 

Gralak, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, 

Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-

Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji  

(Uchwała Nr III/41/2019).    
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6. SPRAWOZDANIE STAROSTY Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU POWIATU ZA 

OKRES MIĘDZY II A III SESJĄ RADY POWIATU. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 6 - sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między II sesją  

a III sesją Rady Powiatu. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że do wyłącznej 

właściwości Rady Powiatu należy rozpatrywanie sprawozdań z działalności Zarządu Powiatu 

jako organu wykonawczego. W związku z powyższym przedłożyła sprawozdanie  

z działalności Zarządu Powiatu za okres między II a III sesją Rady Powiatu wraz  

z uzupełnieniem z dnia 14 marca 2019 roku i wniosła o przyjęcie tej uchwały w wersji 

przedstawionej przez Zarząd Powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Łozicki poinformował, że Komisja 

Rewizyjna na swoim posiedzeniu w dniu 14 marca br. dokonała kontroli działalności  

i sprawozdania Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między II a III sesją Rady 

Powiatu. Kontrolę przeprowadzono na podstawie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu 

oraz wyjaśnień Starosty Aleksandrowskiego. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

przedmiotowej uchwały: 3 osoby były ZA, 1 osoba WSTRZYMAŁA SIĘ, 1 osoba była 

nieobecna.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  
 

Radny Pan Arkadiusz Gralak poprosił o rozszerzenie informacji z dnia 18 lutego 2019 roku 

- punkt 55.  

Poprosił o udzielenie informacji ile razy między sesjami Zarząd Powiatu przekształcał się  

w Zgromadzenie Wspólników Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka  

z o.o. Stwierdził, że Rada powinna być informowana o tym jak Zarząd działa w tej materii  

i powinno być to ujęte w sprawozdaniu z prac Zarządu. Radny stwierdził, że dobrze by było 

gdyby od następnej sesji takie informacje były zawarte w sprawozdaniu z prac Zarządu 

Powiatu między sesjami.  

 

Radca Prawny Pani Anna Szmeichel stwierdziła, że Zarząd Powiatu działa jako 

reprezentant wspólnika w odrębnym podmiocie. Właścicielem szpitala jest Powiat. Nie widzę 

przeszkód ponieważ Zarząd reprezentuje Powiat jako Wspólnik ale Zarząd musi być do tego 

też przygotowany. 

 

Radny Pan Arkadiusz Gralak powiedział, że zdaje sobie sprawę z tego, że Zarząd musi być 

przygotowany do udzielenia odpowiedzi dlatego pyta ile razy Zarząd w ostatnim czasie 

przekształcił się w Zgromadzenie Wspólników między II a III sesją. O nic więcej, na razie, 

nie pytam.  

 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poprosiła o doprecyzowanie pytania 

dotyczącego punktu 55. 

 

Radny Pan Maciej Włoch zaproponował aby radny Pan Arkadiusz Gralak złożył interpelacje 

w zakresie pytanie dotyczącego szpitala, wówczas odpowiedź pojawi się na stronie BIPu i 

odpowiedź widoczna dla wszystkich na pewno zainteresuje każdego z radnych.  
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Radny Pan Arkadiusz Gralak poprosił o rozszerzenie tego punktu: w jaki sposób planuje 

się przeprowadzić przetarg na sprzedaż garaży, według jakiego schematu, jakiego pomysłu?  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że w dniu 18 lutego 

Zarząd postanowił wszcząć procedurę przygotowania przetargu na sprzedaż garaży. Obecnie 

trwają prace związane z podziałem przedmiotowych działek znajdujących się na terenie 

Zespołu Szkół Nr 1. O dalszych etapach przetargu, trybie Rada Powiatu zostanie 

poinformowana ponieważ będzie to przedmiotem prac Zarządu w najbliższym czasie.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna zadał pytania związane z pracami Zarządu Powiatu między  

II a III sesją: 

Pierwsze pytanie dotyczyło posiedzenia Zarządu w dniu 10 stycznia, to jest utworzenia klasy 

usportowionej w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku. Pan radny stwierdził, że nie jest 

temu przeciwny ponieważ uatrakcyjnia to ofertę szkoły, spytał jednak czy są już informacje 

na temat kosztów finansowych związanych z taką zmianą. Jeśli koszty te są znane to radny 

spytał ile te koszty wynoszą. Radny zwrócił również uwagę na fakt, że Liceum 

Ogólnokształcące w Ciechocinku jest jedną z tych jednostek, do której Powiat dokładał 

najwięcej środków finansowych w porównaniu z otrzymywaną subwencją.  

Drugie pytanie dotyczyło posiedzenia Zarządu w dniu 21 lutego i związane było  

z cyklicznymi przedsięwzięciami organizowanymi przez Powiat. W 2019 roku jednym  

z takich przedsięwzięć są Dożynki Powiatowe, na organizację których Zarząd w budżecie 

przeznaczył kwotę 15 000 zł. Pan radny wrócił do poprzedniego roku gdy jako Starosta odbył 

spotkanie z Marszałkiem Województwa Kujawsko-Pomorskiego oraz z Dyrektorem Wydziału 

Rolnictwa Urzędu Marszałkowskiego podczas , którego wspólnie ustalili, że na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego dobędą się Dożynki Wojewódzkie w Ciechocinku w miesiącu 

wrześniu. Na Dożynkach Wojewódzkich w 2019 roku w Wąbrzeźnie Pan Marszałek wręczał 

promesę Burmistrzowi Ciechocinka. W związku z powyższym Pan radny spytał czy Zarząd 

Powiatu podjął jakieś działania w sprawie organizacji tych dożynek. Jeśli tak to Pan radny 

stwierdził, że bezcelowe jest organizowanie Dożynek Powiatowych a należałoby się włączyć 

finansowo w organizację Dożynek Wojewódzkich.  

Trzecie pytanie dotyczy informacji, która zbulwersowała Pana radnego a dotyczy punktów 

105 i 106 z posiedzenia Zarządu w dniu 28 lutego. Pan radny zastanowił się nad tym, kto był 

tak nieodpowiedzialny i wydał decyzję w zakresie organizacji ruchu tak aby ruch kołowy 

puścić przez zabytkowy park przy Zespole Szkół Nr 1. Pan radny stwierdził, że park jest 

wspólnym dobrem a takie działania to nieodpowiedzialność. W ostatniej kadencji poprzedni 

Zarząd podjął wiele przedsięwzięć związanych z tym parkiem. Obecnie zostały 

zdemontowane przęsła, droga została rozjeżdżona a były przecież inne  możliwości.  

W poprzedniej kadencji z radnym Panem Gralakiem rozważaliśmy inne możliwości aby nie 

było ruch kołowego przez park. Pan radny stwierdził, że podjęcie decyzji o takiej organizacji 

ruchu to kompletne nieporozumienie a fakt, że nie było to uzgadniane z Wojewódzkim 

Konserwatorem Zabytków jest skandaliczny. Dlatego też Wojewódzki Inspektor Zabytków 

wydała decyzję, w trybie natychmiastowym, o zamknięciu tego przejazdu. W związku  

z powyższym Pan radny spytał kto wydał tę decyzję i kto poniesie za to odpowiedzialność? 

Pan radny oczekuje, że ktoś poniesie za to odpowiedzialność.  

Na koniec Pan radny odniósł się do punktu 69, jako Starosta Powiatu poprzedniej kadencji 

oraz osoba, która powoływała na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku Pana Wojciecha Marjańskiego. Pan radny stwierdził, że 

nie kwestionuje uprawnień Zarządu Powiatu w tym zakresie, zwrócił jednak uwagę na fakt, że 

Zarząd Powiatu odwołał dyrektora dzięki, któremu Zakład od 2011 roku funkcjonował  

w sposób wzorowy. Dyrektor przeprowadził wiele inwestycji, które poprawiły warunki pracy 
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i leczenia w Zakładzie natomiast powody, które Zarząd podaje w odwołaniu są niebywale 

żenujące. Według kryteriów, które Zarząd Powiatu podaje, dyrektor powinien być marionetką 

a nie samodzielnym kierownikiem autonomicznego zakładu. Radny zwrócił także uwagę na 

fakt, że odwołano dyrektora, który od 2011 roku zamykał rok budżetowy wynikiem 

finansowym dodatnim a za rok 2018 zysk wynosił około 1 000 000 zł. Pan radny stwierdził, 

że według niego to dowołanie jest pozamerytoryczne a nawet polityczne. Na zakończenie Pan 

radny stwierdził, że nie może zrozumieć sytuacji gdzie koleżanki i koledzy z Platformy 

Obywatelskiej rekomendowali Pana Wojciecha Marjańskiego na funkcję Wicestarosty 

Aleksandrowskiego. Dzięki naszej wspólnej pracy wykonaliśmy wiele inwestycji  

i przedsięwzięć w różnych obszarach funkcjonowania Powiatu i dzisiaj po czterech latach Pan 

radny nie umie sobie uzmysłowić co się stało, że dyrektor stał się synonimem zła. Na 

zakończenie Pan radny zwrócił się do Dyrektora Marjańskiego, mówiąc, że jest człowiekiem 

przyzwoitym oraz człowiekiem honoru a praca z nim była dla radnego olbrzymią 

przyjemnością.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w związku z brakiem 

chętnych do dalszej dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam  Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch,  

PRZECIW: Dariusz Wochna. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Mariola Banaszkiewicz, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, 

Magdalena Kiciak-Kucharska. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/42/2019).    

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska udzieliła odpowiedzi radnemu Panu 

Dariuszowi Wochnie na wcześniej zadane pytania: 

Pytanie pierwsze dotyczące kalkulacji kosztów związanych z uruchomieniem klasy sportowej 

w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku Pani Starosta poinformowała, że Zarząd 

Powiatu czeka na kalkulację kosztów, którą ma sporządzić Dyrektor LO w Ciechocinku. 

Na pytanie dotyczące organizacji dożynek Pani Starosta poinformowała, że 15 000 zł 

przeznaczone jest w budżecie Powiatu jako udział w Dożynkach Wojewódzkich. 

 

Pan Adam Potaczek Wicestarosta Aleksandrowski odpowiedział na pytania dotyczące 

zmiany organizacji ruchu polegającej na ruchu pojazdów przez park znajdujący się na terenie 

Zespołu Szkół Nr 1 i poinformował, że Urząd Miasta w Aleksandrowie Kujawskim zwrócił 

się do Zarządu Powiatu aby na czas inwestycji prowadzonej przez Miasto można było 

skorzystać z przedmiotowej drogi. Przede wszystkim dotyczyło to możliwości dojazdu do 

pracy pracowników zatrudnionych w Zespole Szkół Nr 1 oraz jednostek, które wynajmują 

lokale na terenie internatu Zespołu Szkół. W tej chwili droga jest już zamknięta. Po 

polepszeniu się warunków atmosferycznych wykonawca drogi doprowadzi tę drogę przez 

park do stanu pierwotnego. Pan Wicestarosta zauważył, że jeśli Powiat nie udostępniłby tej 

drogi to możliwość dotarcia pracowników do swoich miejsc pracy byłby bardzo utrudniony. 

Pan Wicestarosta zadeklarował, że dołoży wszelkich starań aby droga przez park po naprawie 

wyglądała tak jak w stanie pierwotnym.  
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Radny Pan Dariusz Wochna stwierdził, że jego pytanie nie dotyczyło tego na co usłyszał 

odpowiedź. Zauważył, że za skandaliczne uważa puszczenia pojazdów przez teren parku  

a pytanie dotyczyło tego, kto wydał taką decyzję i dlaczego ta decyzja nie była uzgodniona  

z Konserwatorem Zabytków.  

 

Pan Adam Potaczek Wicestarosta Aleksandrowski stwierdził, że organizacja ruchu dotyczy 

wyłącznie dróg publicznych a nie dróg wewnętrznych. Tutaj nie było konieczności 

przygotowania organizacji ruchu. Teren ten nie został aż tak dalece zdewastowany ażeby nie 

móc go odtworzyć. Pan Wicestarosta podkreślił, że objazd ten nie był zrobiony dla osób  

z zewnątrz tylko dla pracowników Zespołu Szkół Nr 1 i pracowników wynajmujących 

pomieszczenia od tej jednostki. Przyznał, że nie zwrócono się do Konserwatora Zabytków.  

 

 

7. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA INFORMACJI O STANIE 

BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO NA TERENIE POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO ORAZ SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI 

KOMENDANTA POWIATOWEGO POLICJI W ALEKSANDROWIE 

KUJAWSKIM W 2018 ROKU 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 7 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa  

i porządku publicznego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego oraz sprawozdania  

z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim w 2018 roku. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że zgodnie  

z art. 10 ust 1 ustawy z dnia 6 kwietnia 1990 roku o Policji, Komendant Powiatowy Policji 

składa roczne sprawozdanie ze swojej działalności, a także informację o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego Radzie Powiatu.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska poinformowała, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.   

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam  Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/43/2019).    
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8. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR II/37/2018 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 21 GRUDNIA 2018 ROKU  

W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

NA ROK 2019 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 8 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/37/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2019.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, iż w związku  

z rozliczeniem wykonania budżetu roku 2018 oraz z uzyskanymi informacjami o wysokości 

aktualnych kwot dotacji i subwencji na rok 2019, zachodzi konieczność dokonania zmian  

w budżecie powiatu aleksandrowskiego w następujący sposób:  

Po stronie dochodów  - ogółem zmniejszenie o kwotę 573 122 zł. Po stronie wydatków – 

ogółem zwiększenie o kwotę 3 294 159 zł. 

Po stronie dochodowej:  

1. Różne rozliczenia zmniejszenie o kwotę 833.900 zł. Zmniejszenia dokonano zgodnie  

z informacją o wysokości subwencji oświatowej na rok 2019 otrzymanej z Ministerstwa 

Finansów. 

2. Bezpieczeństwo Publiczne i ochrona przeciwpożarowa zwiększenie o kwotę 280.600 zł. 

3. Rodzina zwiększenie o kwotę 2.200 zł. 

4. Rodzina zmniejszenie o kwotę 4.100 zł. 

5. Pomoc społeczna zwiększenie o kwotę 20.400 zł. 

6. Transport i Łączność zmniejszenie o kwotę 43.722 zł przewidywanej do uzyskania 

pomocy finansowej z gminy Waganiec na realizację inwestycji pod nazwą „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 2603C Ciechocinek-Siutkowo wraz z przepustami etap I”. 

7. Edukacyjna opieka wychowawcza zwiększenie o kwotę 5.400 zł z przeznaczeniem na 

wypłatę stypendium dla uczniów. 

Wydatki – ogółem zwiększenie o kwotę 3.294.159 zł. Po stronie wydatkowej dostosowano 

wielkość planu wydatków do wysokości otrzymanych, zmienionych kwot dotacji celowych. 

Zarząd Powiatu proponuje również zwiększenie planowanych wydatków z przeznaczeniem 

na: 

1. Zabezpieczenie wkładu własnego niezbędnego przy ubieganiu się o dofinansowanie 

zewnętrzne następujących zadań: 

− „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2605C Stara Wieś - Nieszawa o dł. 5.239 km etap 

1”- zwiększenie o kwotę 1.500.685,12 zł, 

− „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2603C Ciechocinek - Siutkowo wraz  

z przepustami – I etap” -  zwiększenie o kwotę 264.219 zł. W zadaniu  powyższym 

uwzględniono  również zmianę wartości kosztorysowej zadania. 

2. Zabezpieczenie kwoty w wysokości 22.000 zł z przeznaczeniem na rozbiórkę zbiornika 

podziemnego na działce przeznaczonej na budowę placówki opiekuńczo - wychowawczej 

w Aleksandrowie Kujawskim. 

3. Zabezpieczenie środków w wysokości 40.000 zł celem opracowania dokumentacji dla 

zadania ,,Budowa placówki opiekuńczo-wychowawczej dla 14 dzieci w Aleksandrowie 

Kujawskim wraz z wyposażeniem’’.   

4. Zabezpieczenie środków w wysokości 75.000 zł celem wyposażenia archiwum Starostwa 

Powiatowego. 

5. Zabezpieczenie środków w wysokości 13.035 zł z przeznaczeniem na dostosowanie 

zabezpieczeń pomieszczeń Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim  

do wymogów przeciwpożarowych. 
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6. W związku ze złożonymi przez pracowników Starostwa Powiatowego deklaracjami  

o przejściu w 2019 roku na emeryturę zachodzi konieczność zabezpieczenia środków na 

nieplanowane odprawy emerytalne i nagrody jubileuszowe w wysokości 178.244 zł. 

7. Kwotę w wysokości 2.050 zł proponuje się przeznaczyć na wypłatę zapomóg 

zdrowotnych dla nauczycieli, zgodnie ze złożonymi wnioskami w tym zakresie. 

8. Poprzez przesunięcie środków pomiędzy paragrafami wydatków zabezpieczono kwotę w 

wysokości 40.000 zł na zakup plotera i 30.000 zł na zakup sprzętu komputerowego dla 

potrzeb ośrodka geodezyjnego. 

9. Uwzględniając wniosek złożony przez Komendanta Komendy Powiatowej Policji 

dotyczący  dofinansowania zakupu samochodu, kwotę w wysokości 20.000 zł  proponuje 

się  przeznaczyć na wpłatę na Fundusz Wsparcia Policji. 

10. Zabezpieczono kwotę w wysokości 5.000 zł umożliwiającą zawarcie porozumienia na 

dofinansowanie zakupu samochodu przez Warsztaty Terapii Zajęciowej ,,Karczemka”. 

11. Zabezpieczono środki w wysokości 869.425,88 zł celem wprowadzenia regulacji płac 

pracowników administracji i obsługi zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych 

Powiatu. Wprowadzenie regulacji płac przewiduje się od marca 2019 roku. 

12. Dokonano przesunięć pomiędzy paragrafami wydatków w planach finansowych 

jednostek organizacyjnych Powiatu, zgodnie ze złożonymi w tym zakresie wnioskami. 

Dokonując powyższych zmian planowany deficyt budżetu wynosić będzie 

5.067.281 zł.  Na jego pokrycie proponuje się przeznaczyć wolne środki i nadwyżki z lat 

ubiegłych oraz środki z raty kredytu zaciągniętego w 2018 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował, że 

Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. Dodał 

także, że członkowie Komisji nie kryli zadowolenia z faktu, iż pojawiły się inwestycje 

drogowe oraz że zabezpieczono środki na regulacje płacowe dla pracowników Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam  Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/44/2019).    

 

 

9. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ W SPRAWIE 

UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO NA LATA 2019-2034 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 9 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2019-2034 
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Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że w związku  

z przedstawieniem projektu uchwały zmieniającej budżet koniecznym jest dokonanie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2034 dostosowując ją do wielkości 

wynikających z dokonanych zmian w budżecie. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował, że 

Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam  Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/45/2019).    

 

 

10. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEKAZANIA ŚRODKÓW 

FINANSOWYCH NA ZAKUP SAMOCHODU OZNAKOWANEGO DLA 

KOMENDY POWIATOWEJ POLICJI W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na zakup 

samochodu oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że Komendant 

Powiatowy Policji w Aleksandrowie Kujawskim zwrócił się z wnioskiem o przekazanie na 

Fundusz Wsparcia Policji środków finansowych z przeznaczeniem na zakup samochodu 

osobowego C w wersji oznakowanej dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim. Zarząd proponuje przekazanie kwoty w wysokości 20 000 zł. 

Partycypacja w kosztach zakupu dla jednostki policji, zapewni zwiększenie bezpieczeństwa 

publicznego mieszkańców powiatu aleksandrowskiego oraz usprawni pracę 

funkcjonariuszom policji tutejszej jednostki. Możliwość przekazania środków przez jednostkę 

samorządu terytorialnego wynika z art. 13 ust. 3 ustawy z dnia 6 kwietnia 1990 roku o Policji. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 
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Mansour, Sławomir Michalak, Adam  Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/46/2019).    

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził 15 minut przerwy. 

Poprosił aby Zarząd Powiatu zaopiniował projekt uchwały, który został wprowadzony do 

porządku obrad sesji. 

 

Przerwa w obradach od godziny 1110 do godziny 1125. 

 

 

11. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ODWOŁANIA OD UCHWAŁY NR 1/2019 

RADY SPOŁECZNEJ PRZY SAMODZIELNYM PUBLICZNYM ZAKŁADZIE 

LECZNICZO-OPIEKUŃCZYM W RACIĄŻKU Z DNIA 23 STYCZNIA 2019 

ROKU 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady po przerwie  

i rozpoczął procedowanie punktu 11 – podjęcie uchwały w sprawie odwołania od uchwały 

 nr 1/2019 Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-

Opiekuńczym w Raciążku z dnia 23 stycznia 2019 roku. W dniu 7 lutego 2019 roku wpłynęło 

odwołanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego  

w Raciążku od uchwały Nr 1/2019 z dnia 23 stycznia 2019 roku Rady Społecznej  

przy SPZL-O w Raciążku. Na podstawie art. 48 ust. 12 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 roku  

o działalności leczniczej Rada Powiatu Aleksandrowskiego rozpatruje przedmiotowe 

odwołanie. W związku z powyższym Przewodniczący Rady Powiatu przekazał odwołanie do 

Komisji Polityki Społecznej celem wyjaśnienia sprawy oraz przygotowania stosownego 

projektu uchwały. Komisja Polityki Społecznej na swoim posiedzeniu w dniu 25 lutego 2019 

roku zajmowała się przedmiotową sprawą, zapoznała się z dokumentacją oraz wsłuchała 

wyjaśnień Dyrektora i Przewodniczącej Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. Komisja nie dokonała rozstrzygnięcia  

w przedmiotowej sprawie. Zgodnie z art. 48 ust. 2 pkt 2 cytowanej ustawy do kompetencji 

Rady Społecznej należy między innymi, przedstawienie kierownikowi podmiotu leczniczego 

wniosków i opinii w sprawach regulaminu organizacyjnego. Dyrektor SPZL-O w Raciążku 

zwrócił się do Rady Społecznej o wydanie opinii na temat regulaminu organizacyjnego 

ustanowionego przez Dyrektora Zakładu i obowiązującego od dnia 20 listopada 2018 roku. 

Rada Społeczna na posiedzeniu w dniu 23 stycznia 2019 roku negatywnie zaopiniowała 

regulamin organizacyjny, działając w ramach kompetencji ustalonych w art. 48 ust. 2 pkt 2  

lit. f cytowanej ustawy. W opinii Rady Społecznej fakt, że wszyscy pracownicy SPZL-O 

ostatecznie odpowiadają przed Dyrektorem Zakładu nie jest wystarczającym powodem do 

tego, aby w regulaminie organizacyjnym nie ustalono zakresu obowiązków  

i odpowiedzialności na poszczególnych stanowiskach pracy, w tym na stanowiskach 

zastępców dyrektora. Ogromne wątpliwości wzbudziła także podległość służbowa głównego 

księgowego pod zastępcę dyrektora do spraw administracji i inwestycji. Zdaniem Rady 

Społecznej główny księgowy powinien podlegać bezpośrednio pod dyrektora SPZL-O a tylko  

w przypadku jego nieobecności pod zastępcę, po uprzednim ustaleniu kompetencji  

i obowiązków w ramach upoważnienia dyrektora. W związku z powyższym, na podstawie  

§ 28 ust. 1 pkt 2 Statutu Powiatu Aleksandrowskiego wnoszę o podjęcie uchwały w wersji 

przedstawionej.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że Zarząd 

Powiatu pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk.  

PRZECIW: Mariola Banaszkiewicz, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Magdalena Kiciak-

Kucharska, Dariusz Wochna, Maciej Włoch. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/47/2019).    

 

 

12. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA INFORMACJI O STANIE 

OCHRONY PRZECIWPOŻAROWEJ POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO ZA 

2018 ROK 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 12 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie ochrony 

przeciwpożarowej Powiatu Aleksandrowskiego za 2018 rok. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że zgodnie z art. 14 

ust. 1 ustawy z dnia 24 sierpnia 1991 roku o Państwowej Straży Pożarnej Rada Powiatu 

przynajmniej raz w roku rozpatruje informację Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej o stanie bezpieczeństwa  powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska  poinformowała, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam  Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/48/2019).    

 

 

 



13 

 

13. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA INFORMACJI O STANIE 

BEZPIECZEŃSTWA SANITARNEGO POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO ZA 

2018 ROK 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 13 podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego za 2018 rok. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że Zgodnie z art. 12a 

ust. 3 ustawy z dnia 14 marca 1985 roku o Państwowej Inspekcji Sanitarnej Państwowy 

Powiatowy Inspektor Sanitarny przedstawia przynajmniej raz w roku Radzie Powiatu 

informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska  poinformowała, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam  Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/49/2019).    

 

 

14. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA INFORMACJI O STANIE 

BEZROBOCIA ORAZ STOSOWANYCH FORMACH PRZECIWDZIAŁANIA 

BEZROBOCIU I ŁAGODZENIA JEGO SKUTKÓW NA LOKALNYM RYNKU 

PRACY W 2018 ROKU 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 14 - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezrobocia oraz 

stosowanych formach przeciwdziałania bezrobociu i łagodzenia jego skutków na lokalnym 

rynku pracy w 2018 roku. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że zgodnie z planem 

pracy Rady Powiatu na 2019 rok Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie 

Kujawskim przedłożył informację o stanie bezrobocia oraz stosowanych formach 

przeciwdziałania bezrobociu oraz łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy  

w 2018 roku. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska  poinformowała, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 
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projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam  Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/50/2019).    

 

 

15. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA SPRAWOZDANIA  

Z DZIAŁALNOŚCI POWIATOWEGO CENTRUM POMOCY RODZINIE  

W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM ZA 2018 ROK ORAZ WYKAZU 

POTRZEB W ZAKRESIE POMOCY SPOŁECZNEJ W 2019 ROKU 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 15 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za 2018 rok oraz wykazu potrzeb  

w zakresie pomocy społecznej w 2019 roku. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że zgodnie z art. 112 

ust 2 ustawy o pomocy społecznej Kierownik Powiatowego Centrum Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim składa Radzie Powiatu coroczne sprawozdanie z działalności 

Centrum oraz przedstawia wykaz potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska  poinformowała, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam  Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/51/2019).    
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16. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA INFORMACJI 

POWIATOWEGO LEKARZA WETERYNARII W ALEKSANDROWIE 

KUJAWSKIM O REALIZACJI ZADAŃ INSPEKCJI WETERYNARYJNEJ 

ORAZ STANIE BEZPIECZEŃSTWA SANITARNO – WETERYNARYJNEGO NA 

TERENIE POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO W ROKU 2018 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 16 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza 

Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz 

stanie bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

w roku 2018. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że zgodnie z planem 

pracy Rady Powiatu na 2019 rok Powiatowy Lekarz Weterynarii w Aleksandrowie 

Kujawskim przedłożył informację o stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na 

terenie powiatu za 2018 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Konstanty Grzegórski 

poinformował, że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam  Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/52/2019).    

 

 

17. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA DOTACJI NA PRACE 

KONSERWATORSKIE, RESTAURATORSKIE LUB ROBOTY BUDOWALNE 

PRZY ZABYTKACH WPISANYCH DO REJESTRU ZABYTKÓW, 

POŁOŻONYCH NA OBSZARZE POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 17 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowalne przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

położonych na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że na podstawie 

upoważnienia zawartego w art. 81 ust. 1 ustawy z dnia 23 lipca 2003 roku  

o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami oraz uchwały Nr IV/74/2015 Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie oraz 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze 

Powiatu Aleksandrowskiego, Rada Powiatu w formie uchwały podejmuje decyzje  
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o udzieleniu dotacji na realizację konkretnego zadania. Dotowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych prowadzonych w obiektach wpisanych do rejestru 

zabytków, przyczynia się do zachowania historycznych elementów kulturowego krajobrazu 

Powiatu Aleksandrowskiego. Prace konserwatorskie są z reguły pracami 

wyspecjalizowanymi, a przez to kosztowniejszymi niż standardowe remonty. Dotacje  

z budżetu Powiatu Aleksandrowskiego mają umożliwić właścicielom i użytkownikom 

zabytków uzyskanie pomocy w utrzymaniu zabytkowych obiektów w należytym stanie 

technicznym. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska  poinformowała, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam  Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/53/2019).    

 

 

18. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA SPRAWOZDANIA 

STAROSTY ALEKSANDROWSKIEGO Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI 

BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO ZA 2018 ROK 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 8 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Aleksandrowskiego 

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za 2018 rok. Sprawozdanie 

Starosty wraz z projektem uchwały zostało Państwu dostarczone pismem z dnia 30 stycznia 

2019 roku.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że obowiązek 

przedłożenia Radzie Powiatu Aleksandrowskiego sprawozdania Starosty z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku został nałożony na Starostę ustawą z dnia 5 czerwca 

1998 roku o samorządzie powiatowym. Artykuł 38b ust. 3 cytowanej ustawy określa termin 

złożenia sprawozdania za rok ubiegły nie później niż do końca stycznia następnego roku 

kalendarzowego.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska  poinformowała, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  
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W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam  Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/54/2019).    

 

 

19. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WPROWADZENIA ZAKAZU 

UŻYWANIA JEDNOSTEK PŁYWAJĄCYCH NAPĘDZANYCH SILNIKAMI 

SPALINOWYMI NA JEZIORZE OSTROWĄS (PLEBANKA) 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu  19 – podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek 

pływających napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorze Ostrowąs (Plebanka) i poprosił 

Panią Starostę o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że mając na uwadze 

liczne sygnały że strony użytkowników, troskę o bezpieczeństwo pływających (wędkarzy) 

oraz właściwe zachowanie walorów przyrodniczych, zachodzi konieczność podjęcia uchwały 

w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających napędzanych silnikami 

spalinowymi na jeziorze Ostrowąs. Ponadto z uwagi na dużą ilość osadów dennych, 

intensywne rajdy skuterów wodnych mogą spowodować przyduchę letnią przez podniesienie 

się osadów, a tym samym śnięcia ryb i katastrofę ekologiczną. Podejmując w trybie art. 116 

ustawy Prawo ochrony środowiska uchwałę wzięto pod uwagę pogodzenie interesów zarówno 

mieszkańców powiatu, jak i korzystających z różnych form wypoczynku nad jeziorem.  

W związku z powyższym, podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione. Podjęcie powyższej 

uchwały poparte zostało przez Państwowe Gospodarstwo Wodne – Wody Polskie Zarząd 

Zlewni w Toruniu oraz pozytywną opinię Okręgu Mazowieckiego Polskiego Związku 

Wędkarskiego w Warszawie. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Konstanty Grzegórski 

poinformował, że Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna przypomniał, że Rada poprzedniej kadencji procedowała już 

uchwałę w tej sprawie. Z informacji, którą przekazał Pan Przewodniczący podczas pierwszej 

sesji, Wojewoda te uchwałę uchylił stwierdzając, że nie przeprowadzono ekspertyzy 

akustycznej. W związku z powyższym Pan radny spytał czy przed podjęciem przedmiotowej 

uchwały przeprowadzona została ekspertyza akustyczna, żeby nie wystąpiła sytuacja, gdzie 

Wojewoda z powodu braku ekspertyzy ponownie uchyli tę uchwałę.  
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Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że zarówno 

uchylenie nadzorcze poprzedniej uchwały jak i sytuacja podejmowania uchwał dotyczących 

zakazu poruszania się jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi, na innych 

jeziorach zostały przeanalizowane. Z zasięgniętych przez nas informacji i powziętej wiedzy 

nie wynika aby inne powiaty wykonywały podobne pomiary. W związku z tym Pani Starosta 

poprosiła o podjęcie przedmiotowej uchwały.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna stwierdził, że Starosta odpowiada nie na temat. Należy odnieść 

się do faktów, które są takie, że Wojewoda uchylił uchwałę i wskazywał na fakt, że przed 

podjęciem uchwały powinny być przeprowadzone pomiary akustyczne. Jeśli nie ma takiej 

ekspertyzy bez sensu jest znowu podejmować uchwałę bo Wojewoda ją ponownie uchyli. 

Chyba, że taka ekspertyza była przeprowadzona. Dlatego Pan radny spytał czy taka 

ekspertyza była przeprowadzana.  

 

Radny Pan Maciej Włoch stwierdził, że przy podejmowaniu ostatniej uchwały Rada 

opierała się na hałasie, który powodują jednostki napędzane silnikami spalinowymi natomiast 

przedmiotowa uchwała nie podnosi kwestii hałasu tylko powołuje się na zagrożenia 

środowiska spowodowane unoszeniem się osadów dennych, śnięcia ryb i katastrofę 

ekologiczną.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna powiedział, że rozumie, że Wojewoda odniósł się literalnie do 

treści uchwały, w której było sformułowaie dotyczące hałasu a teraz tego sformułowania nie 

ma i uchwała nie zostanie uchylona.  

 

Radny Pan Maciej Włoch stwierdził, że metodą prób i błędów Rada spróbuje po raz kolejny 

zakazać używania silników spalinowych i w tym momencie opieramy się na czynnikach 

środowiskowych.  

   

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że pierwotnie  

w uchwale był zapis dotyczący akustyki, w tej chwili mówimy o silnikach spalinowych więc 

szukamy innej podstawy. Stwierdził również, że jeśli są obiekcie dotyczące tej uchwały to 

można poprosić Naczelnika odpowiedzialnego za przygotowanie projektu uchwały. 

 

Radny Pan Dariusz Wochna przypomniał, że w trakcie podejmowania poprzedniej uchwały 

jako główna przyczyna był podawany hałas. Mieszkańcy powiatu, którzy odwiedzali 

ówczesnego Starostę a także Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski powoływali się na hałas  

i w związku z tym w uzasadnieniu poprzedniej uchwały znalazły się zapisy o hałasie. 

Wojewoda odniósł się do tego literalnie. W tym projekcie uchwały zostało to usunięte. Pan 

radny zastanawia się nad tym czy to dobrze czy też nie bo hałas przecież pozostaje. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że w tym 

przypadku zastosowano środek pośredni to jest wyeliminowując silniki spalinowe liczymy na 

to, że nie będzie hałasu. Zdajemy sobie sprawę jaką trudność będzie sprawiało zrobienie 

analizy akustycznej ponieważ hałas musiałby być mierzony w chwili wykonywania tych 

wyścigów na jeziorze, wówczas należałoby wezwać odpowiednie służby aby poddać ten hałas 

analizie. Jest to bardzo trudne do zrealizowania. Przewodniczący poprosił aby podjąć jeszcze 

jedną próbę uchwalenia tej uchwały. W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały. 
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Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam  Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/55/2019).    

 

 

20. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PODJĘCIA CZYNNOŚCI 

NADZORCZYCH W STOSUNKU DO SAMODZIELNEGO PUBLICZNEGO 

ZAKŁADU LECZNICZO-OPIEKUŃCZEGO W RACIĄŻKU 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 20 – podjęcie uchwały w sprawie podjęcia czynności nadzorczych w stosunku do 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że zgodnie z art. 121 

ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności leczniczej nadzór nad podmiotem 

leczniczym niebędącym przedsiębiorcą sprawuje podmiot tworzący. Są to zadania należące 

do kompetencji Rady Powiatu. Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu  

28 lutego 2019 roku zajął stanowisko o potrzebie wszczęcia czynności nadzorczych  

w związku z nieprawidłowościami i niezgodnością że statutem regulaminu organizacyjnego, 

ustanowionego przez Dyrektora Zakładu i obowiązującego od dnia 20 listopada 2018 roku. 

Niniejszy regulamin uzyskał negatywną opinię Rady Społecznej wyrażoną uchwałą nr 1/2019 

z dnia 23 stycznia 2019 roku. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska  poinformowała, że 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały i stwierdziła, że ZA 

pozytywnym zaopiniowaniem uchwały głosowały 3 osoby, PRZECIW były 3 osoby, 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ nie było. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Konstanty Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, 

Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz Świątkowski, 

Małgorzata Wdowczyk.  

PRZECIW: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, 

Magdalena Kiciak-Kucharska, Dariusz Wochna, Maciej Włoch. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/56/2019).    

 

 

 

 



20 

 

21. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE POWOŁANIA KOMISJI 

KONKURSOWEJ W CELU PRZEPROWADZENIA KONKURSU NA 

STANOWISKO DYREKTORA SAMODZIELNEGO PUBLICZNEGO ZAKŁADU 

LECZNICZO-OPIEKUŃCZEGO W RACIĄŻKU 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 21 – podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej w celu 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że w związku  

z koniecznością wszczęcia postępowania konkursowego w celu wyłonienia kandydata na 

dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku należy 

wytypować przedstawicieli podmiotu tworzącego, tj. Powiatu Aleksandrowskiego do składu 

komisji konkursowej. Zgodnie z § 10 pkt 1 rozporządzenia Ministra Zdrowia z dnia 6 lutego 

2012 roku w sprawie sposobu przeprowadzania konkursu na niektóre stanowiska kierownicze 

w podmiocie leczniczym niebędącym przedsiębiorcą do składu komisji konkursowej wchodzi 

od trzech do sześciu przedstawicieli podmiotu tworzącego, w tym co najmniej jeden lekarz.  

Ponadto podmiot tworzący wskazuje spośród swoich przedstawicieli przewodniczącego 

Komisji. Do składu Komisji powoływany jest także jeden przedstawiciel Rady Społecznej. 

Starosta poinformowała, że Rada Społeczna uchwałą Nr 4/2019 z dnia 6 marca 2019 roku 

wyznaczyła do składu komisji konkursowej, jako swojego przedstawiciela, Panią Dorotę Ewę 

Iwińską. Biorąc powyższe pod uwagę Pani Starosta poprosiła o wytypowanie przedstawicieli 

Rady Powiatu do składu komisji konkursowej.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska  poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały następującym stosunkiem 

głosów: ZA 4 osoby, PRZECIW 2 osoby, WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ nie było.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję  

i stwierdził, że w tym punkcie Rada musi wybrać skład komisji konkursowej powoływanej  

w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. Zaproponował wybrać Komisję w składzie 

siedmioosobowym, gdzie jednym z członków będzie Pani Dorota Iwińska – przedstawiciel 

Rady Społecznej przy SPZL-O natomiast 6 pozostałych członków będą to przedstawiciela 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Jednym z kandydatów musi być lekarz.  

 

Wicestarosta Aleksandrowski Pan Adam Potaczek zgłosił następujących kandydatów do 

Komisji: Pani paulina Smykowska, Pan Andrzej Łozicki, Pani Lidia Zwierzchowska, Pan 

Lotfi Mansour, Pani Edyta Stefaniak-Mansour – jako lekarz.  

 

Radna Panie Małgorzata Wdowczyk zgłosiła do składu komisji kandydaturę Pana Adama 

Potaczka.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy są inne 

kandydatury. W związku z faktem, że nikt nie zgłosił kolejnych kandydatów Przewodniczący 

Komisji przypomniał, że Komisja musi mieć przewodniczącego.  

 

Wicestarosta Aleksandrowski Pan Adam Potaczek na przewodniczącą komisji zgłosił 

kandydaturę Pani Pauliny Smykowskiej.  
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Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że Panu Paulina 

Smykowska wyraziła zgodę na pracę w Komisji i przedstawiła Przewodniczącemu Rady 

pisemne oświadczenie. 

 

Oświadczenie Pani Pauliny Smykowskiej o wyrażeniu zgody na prace w komisji konkursowej 

w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zapytał wszystkich 

kandydatów czy wyrażają zgodę na pracę w Komisji. Wszyscy radni wyrazili zgodę na pracę 

w Komisji. W związku z faktem, że wszyscy wyrazili zgodę na pracę w Komisji, i że jest tyle 

kandydatur ile miejsc w komisji Przewodniczący zaproponował aby wszystkie kandydatury 

przegłosować podczas jednego głosowania. Nikt z radnych nie sprzeciwił się temu 

rozwiązaniu. W związku z tym Przewodniczący poddał pod głosowanie skład Komisji 

Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku w następującym składzie: Pani 

Paulina Smykowska – Przewodnicząca Komisji, Pan Andrzej Łozicki – członek Komisji, Pani 

Lidia Zwierzchowska – Członek Komisji, Pan Lotfi Mansour – członek Komisji, Pani Edyta 

Stefaniak-Mansour – członek Komisji lekarz, Pan Adam Potaczek – członek Komisji, Pani 

Dorota Iwińska – członek Komisji przedstawiciel Rady Społecznej przy SPZLO w Raciążku.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Mariola Banaszkiewicz, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, 

Magdalena Kiciak-Kucharska, Dariusz Wochna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski  

poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Mariola Banaszkiewicz, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, 

Magdalena Kiciak-Kucharska, Dariusz Wochna. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/57/2019).    

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził 10-minutową 

przerwę. 

 

Przerwa w obradach sesji od godziny 1220 do godziny 1235. 
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22. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEKAZANIA DO WOJEWÓDZKIEGO 

SĄDU ADMINISTRACYJNEGO W BYDGOSZCZY SKARGI SPÓŁKI „IGNAT” 

ANNA MIKINA-WITKOWSKA, BERNARD BŁAŻEJ WITKOWSKI-MIKINA 

SPÓŁKA JAWNA NA UCHWAŁĘ NR XXXVII/472/2018 RADY POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 19 PAŹDZIERNIKA 2018 R. W SPRAWIE 

OKREŚLENIA ROZKŁADU GODZIN PRACY APTEK OGÓLNODOSTĘPNYCH 

DZIAŁAJĄCYCH NA TERENIE POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO  

W ROKU 2019 W TYM DYŻURÓW W PORZE NOCNEJ, W NIEDZIELĘ, 

ŚWIĘTA I INNE DNI WOLNE OD PRACY 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady i rozpoczął 

procedowanie punktu 22 – podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Bydgoszczy skargi Spółki „Ignat” Anna Mikina-Witkowska, Bernard 

Błażej Witkowski-Mikina Spółka Jawna na uchwałę Nr XXXVII/472/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 października 2018 r. w sprawie określenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

w roku 2019 w tym dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że w dniu 4 marca 

2019 roku wpłynęła skarga Spółki „Ignat” Anna Mikina-Witkowska, Bernard Błażej 

Witkowski-Mikina Spółka Jawna z siedzibą we Włocławku na uchwałę  

Nr XXXVII/472/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 października 2018 roku w 

sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2019 w tym dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, 

święta i inne dni wolne od pracy. Skarżący wniósł o stwierdzenie nieważności przedmiotowej 

uchwały w części zawartej w „Harmonogramie dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta  

i inne dni wolne od pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2019 r.”, stanowiącym załącznik nr 2 do skarżonej uchwały,  

w pozycjach dotyczących dyżurów Apteki „Aspirynka Centrum Leków”, ul. Wojska 

Polskiego 17/47/3, 87-700 Aleksandrów Kujawski, we wskazanych terminach. Zgodnie  

z art. 54 ustawy z dnia 30 sierpnia 2002 roku Prawo o postępowaniu przed sądami 

administracyjnymi skarga do sądu administracyjnego wnoszona jest za pośrednictwem 

organu, którego działanie lub bezczynność są przedmiotem skargi. Organ, którego skarga 

dotyczy, zobowiązany jest do przekazania skargi sądowi administracyjnemu wraz z aktami 

sprawy i odpowiedzią na skargę w terminie 30 dni od dnia jej wniesienia – w niniejszej 

sprawie termin 30 dni liczony jest od dnia 4 marca 2019 roku, tj. od dnia wpływu skargi. 

Wobec powyższego podjęcie niniejszej uchwały jest niezbędne celem wypełnienia 

obowiązków nałożonych wyżej wymienioną ustawą.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska  poinformowała, że 

Komisji pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  
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PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/58/2019).    

 

 

23. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA ZADAŃ Z ZAKRESU 

REHABILITACJI ZAWODOWEJ I SPOŁECZNEJ OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH, NA REALIZACJĘ KTÓRYCH PRZEZNACZA SIĘ 

ŚRODKI PAŃSTWOWEGO FUNDUSZU REHABILITACJI OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH W 2019 ROKU 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 23 – podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że zgodnie z art. 35a 

ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 roku o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 

zatrudnianiu osób niepełnosprawnych Rada Powiatu Aleksandrowskiego w formie uchwały 

określa zadania, na które przeznacza się środki finansowe przyznawane z PFRON. Łącznie 

Powiat Aleksandrowski na 2019 rok otrzymał środki finansowe w kwocie 2.075.049,00 zł,  

w tym 1.512.660,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności dwóch warsztatów 

terapii zajęciowej oraz 562.389,00 zł na realizację pozostałych zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej. Ze względu na niewystarczające środki finansowe z Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, Powiat Aleksandrowski nie jest w stanie 

realizować wszystkich zadań z zakresu rehabilitacji społecznej i zawodowej.  W związku  

z powyższym wnoszę do Wysokiej Rady o przyjęcia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej do realizacji w 2019 roku, na które przeznacza się środki finansowego PFRON 

określonych w niniejszej uchwale. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska  poinformowała,  

że Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował,  

że Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/59/2019).    
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24. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XXIX/328/2017 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 15 GRUDNIA 2017 ROKU  

W SPRAWIE TRYBU UDZIELANIA I ROZLICZANIA DOTACJI DLA SZKÓŁ  

I PLACÓWEK OŚWIATOWYCH PROWADZONYCH PRZEZ OSOBY 

FIZYCZNE LUB OSOBY PRAWNE INNE NIŻ POWIAT ALEKSANDROWSKI 

ORAZ TRYBU I ZAKRESU KONTROLI PRAWIDŁOWOŚCI ICH POBRANIA  

I WYKORZYSTANIA 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 24 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIX/328/2017 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby 

prawne inne niż Powiat Aleksandrowski oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że niniejsza uchwała 

została opracowana na podstawie ustawy z dnia 27 października 2017 roku o finansowaniu 

zadań oświatowych i wprowadzoną nowelizacją dotyczącą rozliczenia dotacji przekazywanej 

dla uczniów niepełnosprawnych w związku z realizacją specjalnej organizacji nauki.  

W związku z tym zachodzi konieczność dokonania zmian załączników do niniejszej uchwały, 

tak aby umożliwić prawidłowe przekazywanie informacji oraz rozliczenia dotacji  

za rok 2019. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska  poinformowała,  

że Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował,  

że Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/60/2019).    

 

 

25. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA SPRAWOZDANIA  

Z WYKONANIA PLANU FINANSOWEGO, W TYM PLANU 

INWESTYCYJNEGO ZA ROK 2018 SAMODZIELNEGO PUBLICZNEGO 

ZAKŁADU LECZNICZO-OPIEKUŃCZEGO W RACIĄŻKU 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 25 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu 
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finansowego, w tym planu inwestycyjnego za rok 2018 Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że zgodnie z art. 265 

pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych Samodzielny Publiczny 

Zakład Leczniczo-Opiekuńczy w Raciążku w terminie do dnia 28 lutego przedstawia 

Zarządowi Powiatu roczne sprawozdanie z wykonania planu finansowego. Sprawozdanie 

SPZLO w Raciążku zostało złożone w dniu 27 lutego 2019 roku. Na podstawie art. 267 ust. 1 

pkt 2 cytowanej ustawy Zarząd Powiatu sprawozdanie z wykonania planu finansowego,  

w tym planu inwestycyjnego za rok 2018 SPZLO w Raciążku przedstawia organowi 

stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego w terminie do dnia 31 marca.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował, że 

Komisja zajmowała się opiniowaniem uchwały a przebieg głosowania był następujący: ZA – 

3 osoby, PRZECIW – 3 osoby, WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ – nie było. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna stwierdził, że z reguły Starosta w uzasadnieniu do uchwały 

powinien przedstawić jaka była decyzja Rady Społecznej SPZLO jeśli chodzi  

o zaopiniowanie przedmiotowego planu. Pani Starosta nie przedstawiła stanowiska Rady  

i w związku z tym radny spytał jaka była opinia Rady Społecznej w tej kwestii, negatywna 

czy pozytywna. Jeśli byłaby negatywna to trudno to zrozumieć, że dziś Zarząd w postaci Pani 

Starosty wnosi o podjęcie tej uchwały w wersji przedstawionej. Radny podkreślił, że 

interesuje Go opinia Rady Społecznej, która opiniowała to sprawozdanie. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska odpowiedziała, że opinia Rady 

Społecznej była negatywna.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna spytał o uzasadnienie negatywnej opinii, jakie przesłanki 

zdecydowały o tym, że Rada Społeczna negatywnie zaopiniowała sprawozdanie a Pani 

Starosta, dziś, jako Przewodnicząca Zarządu Powiatu wnosi do Rady Powiatu o podjęcie tej 

uchwały, co należy zrozumieć, że Zarząd Powiatu zaopiniował ją pozytywnie. Radny 

stwierdził, że nie rozumie tej rozbieżności.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska stwierdziła, że nie jest kwestią 

Zarządu Powiatu opiniowanie projektu uchwały. Uchwała ta zostaje tylko Radzie 

przedstawiona do podjęcia.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna stwierdził, iż spytał aby Starosta jako Przewodnicząca Rady 

Społecznej przy SPZLO powiedziała jakie argumenty czy tez przesłanki przemawiały za tym, 

że opinia Rady Społecznej była negatywna.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że zdaniem Rady 

Społecznej, która negatywnie zaopiniowała wykonanie planu finansowego w tym planu 

inwestycyjnego, było niewłaściwe wykonanie planu inwestycyjnego gdzie na 8 zamierzeń 

wykonano 3 zamierzenia. Zdaniem Rady Społecznej nienależycie wykonano plan wydatków, 

które powinny być poniesione w większej części przynajmniej w pozycjach, które wskazują 

na wydatkowanie bezpośrednio dla pacjentów. Starosta przytoczyła przykłady: materiały na 

terapię zajęciową, plan 11.700 zł a wykonanie 9.000 zł. Są to materiały bezpośrednio służące 
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terapii pacjentów. Starosta poinformowała, że każdy może to sprawozdanie przeczytać  

i zauważyć, że niewykonanie planu występuje w  wielu przypadkach w stosunku do założeń.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna stwierdził, że Jego ta odpowiedź nie satysfakcjonuje. Jeżeli ten 

plan nie był wykonany to zapewne były ku temu jakieś przesłanki. Pan radny stwierdził, że na 

sali obecny jest Dyrektor Zakładu i jeśli mógłby zabrać głos to zapewne mógłby to wyjaśnić. 

Samo nie wykonanie planu nie jest błędem i zapewne stały za tym niewykonaniem jakieś 

przesłanki.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska stwierdziła, że radny Wochna 

sugeruje, że Zarząd Powiatu wydał opinię pozytywną, co nie jest właściwym 

sformułowaniem. Starosta stwierdziła równie, że nie jest upoważniona do wypowiadania się 

w imieniu Dyrektora, jakie były przesłanki niewykonani planu inwestycyjnego. Starosta 

stwierdziła, że na wniosek Pana radnego, przedstawiła opinię Rady Społecznej.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna stwierdził, że nie zgadza się że zdaniem Pani Starosty. Jeśli 

Zarząd Powiatu ma w porządku obrad projekt uchwały dotyczący sprawozdania finansowego 

to analizuje to sprawozdanie i w konkluzji dokonuje stwierdzenia, że Zarząd Powiatu 

zaakceptował ten projekt uchwały i proponuje go wnieść pod obrady Rady Powiatu. Jeśli 

Zarząd Powiatu to zaakceptował to znaczy, że zgadza się z realizacją tego planu, pomimo 

uchybień. Radny Wochna poprosił Przewodniczącego Rady aby udzielił głosu Panu 

Dyrektorowi Zakładu.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour stwierdziła, że jako członek Rady Społecznej 

chciałaby się odnieść do przedmiotowego sprawozdania. Powiedziała, że Rada Społeczna 

negatywnie opiniując sprawozdanie kierowała się, między innymi, kosztami. Jeśli chodzi  

o koszty to Rada analizowała je bardzo dokładnie, pytaliśmy Pana Dyrektora o każdą pozycję 

i Pan Dyrektor nie w każdej pozycji potrafił wyjaśnić nam rozbieżności. Podnosił fakt, że nie 

był Dyrektorem w 2018 roku. Pani radna stwierdziła, że jednym z takich przykładów jest 

woda, na którą wydatki zostały zaplanowane w kwocie 50.000 zł. Z planów z ubiegłych lat 

wynikało, że wydatki na wodę kształtowały się na poziomie 20.000 zł czy 30.000 zł. Zużycie 

wody jest wartością stałą, skąd więc nagle taki wzrost. Pani radna stwierdziła, że jej zdaniem 

jest to celowe zawyżanie kosztów aby później pokazać fałszywy zysk. W sprawozdaniu 

znajduje się bardzo enigmatyczny zapis „pozostałe materiały” gdzie zaplanowano kwotę 

160.428 zł a wykonanie na poziomie 46.000 zł. Pan Dyrektor poinformował Radę, że 

planowana była wymiana mebli w poszczególnych pomieszczeniach a wykonano wymianę 

mebli tylko w jednym pokoju. Pan Dyrektor nie potrafił wyjaśnić dlaczego tak się stało. Jeśli 

chodzi o inwestycję Pani radna powiedziała, że z zaplanowanych 8 zostały zrealizowane  

3 inwestycje. Nie wykonano modernizacji chodnika wzdłuż oddziałów. Nie wykonano 

aranżacji holu, która była wcześniej zaplanowana. W planie inwestycyjnym była pozycja 

„zabezpieczenie środków finansowych w ramach udostępnienia elektronicznej dokumentacji” 

– też nie wykonano. Może Pan Dyrektor się do tego odniesie. Pani radna podkreśliła, że jej 

zdaniem negatywna opinia Rady Społecznej jest słuszna. Koszty są zawyżone, żeby 

wygenerować fałszywy zysk natomiast inwestycje są niewykonane. Stąd też taka opinia Rady 

Społecznej.  

 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku 

Pan Wojciech Marjański powiedział, że Państwo radni w większości są członkami Rady 

Społecznej, która przyjmowała również plan finansowy, akceptowany przez Radę Społeczną 

jesienią ubiegłego roku. W tym planie już były założenia zaakceptowane przez Państwa jako 
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członków Rady Społecznej. Pan Dyrektor stwierdził, że skoro bezpośrednio odnosimy się do 

wody, to wówczas Rada Społeczna zaakceptowała wydatki na poziomie 40 000 zł. W ciągu 

roku pojawiało się zwiększenie przychodów w związku ze zwiększeniem aneksu  

z Narodowym Funduszem Zdrowia. W związku z tym 20 lipca Rada Społeczna przyjęła 

zmiany w planie finansowym gdzie zwiększono kwotę na wodę o 10 000 zł ponieważ 

zwiększenie w przychodach było na poziomie 476 945 zł i te zwiększenia były przeznaczone 

na niektóre materiały jeżeli chodzi o koszty materiałów i energii oraz remontów. Następna 

zmiana jest z datą 16 października 2018 roku, która również zwiększała przychody  

o 103 000 zł ale te pieniądze były dedykowane na wynagrodzenia. W tamtej zmianie również 

były przyjęte zwiększenia jeżeli chodzi o wynagrodzenia. Za każdym razem było to 

akceptowane przez uchwały Rady Społecznej. Jeżeli chodzi o pozostałe materiały, o których 

tutaj była mowa, gdzie chodzi o wyposażenie pokoi w meble, Dyrektor stwierdził, że poprosił 

na posiedzenie Rady Społecznej byłego Dyrektora a obecnie Dyrektora do spraw 

administracyjnych i inwestycyjnych, bo jak mówił Dyrektor zamierzenia jego były celowe, że 

jest ciągłość pewnych działań. Poprzedni Dyrektor podejmował pewne decyzje, jeśli chodzi  

o rok 2018 i jest to sprawozdanie poprzedniego Dyrektora. Ja tam pracowałem zaledwie 

ponad miesiąc ale był on owocny w osiągniętym zysku. Nie wszystkie pieniądze zostały 

wydane ale umowy są zawierane rok wcześniej, jest stałość ceny i, tak naprawdę, gdyby 

Dyrektor chciał wykonawca zapłacić więcej to nie może bo jest zobligowany umową. Udało 

nam się wynegocjować niższe ceny, udało się nam również pozyskać z NFZ dodatkowe 

środki, i nie wszystkie pieniądze wydaliśmy. Jest to zysk a nie sztucznie napompowane na 

początku roku założenia. Jeżeli chodzi o inwestycje to tutaj rzeczywiście nie zostały 

inwestycje na właściwym poziomie zrealizowane ale inwestycje nie wpływają na zysk z racji 

tego, że są one wykonywane że środków własnych. Wszystko to co miało być wykonane a nie 

zostało wykonane wiąże się, tylko i wyłącznie z tym, że nie zawsze udało się znaleźć 

wykonawców określonych zadań. Jeśli chodzi o chodnik, który padł w wypowiedzi Pani 

radnej to było takie założenie, że przy budowie wejścia bocznego, które było realizowane  

w momencie, kiedy przyszedł Dyrektor i czas był już tak późny, że wykonawca zrobił samo 

wejście a nie robił już chodnika bocznego dlatego też Dyrektor tego nie uwzględnił w nowym 

planie finansowym z uwagi na fakt, że nie widział takiej potrzeby. Taka była potrzeba 

poprzedniego Dyrektora ale obecny Dyrektor tej potrzeby nie widzi i nie realizuje tego. 

Państwo wkrótce będziecie mogli wybrać nowego Dyrektora, który będzie miał inną wizję 

wejścia i będzie robił adaptację w tym zakresie. Dyrektor stwierdził, że uważa, iż takie 

wejście nie jest potrzebne, bo Dyrektor nie musi chować się przed pacjentami, nigdy tego nie 

robił, zawsze miał z nimi do czynienia i pozwalał, żeby pacjenci również do Niego 

przychodzili i nie musiał się od nich odgradzać, żadnymi barierami. Stwierdził, tez że zawsze 

poświęcał pacjentom czas.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour zwróciła się do Dyrektora stwierdzając, że jeżeli 

jakaś inwestycja jest zaplanowana to powinna być ona wykonana. Jeżeli nie zostaje ona 

wykonana to Dyrektor w części opisowej wyjaśnić Radzie Społecznej dlaczego taka 

inwestycja nie została wykonana. Nie przekonuje radnej to, że Panu Dyrektorowi taka 

aranżacja się nie podoba bo ona była w planie inwestycyjnym i powinna zostać wykonana. 

Rada Społeczna zauważyła równie, że te inwestycje, które były zaplanowane nie mają, jakby, 

następstwa. Nie zostały wykonane i nie zostały również przeniesione na następny czas.   

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska odniosła się do wcześniejszych 

zapytań radnego Wochny w kwestii uchwały Zarządu Powiatu, która w domyśle Pana 

radnego akceptuje sprawozdanie i poinformowała, że przyjęcie tego sprawozdania jest 

czynnością techniczną służącą przekazaniu sprawozdania pod obrady Rady Powiatu. To jest 
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wszystko to co artykuł 267 ustawy o finansach publicznych mówi o tej sytuacji i jakie 

obowiązki nakłada na Zarząd Powiatu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w związku z brakiem 

chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 

uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec,  Arkadiusz Świątkowski, 

Magdalena Kiciak-Kucharska, Dariusz Wochna, Maciej Włoch. 

PRZECIW: Konstanty Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, 

Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, 

Małgorzata Wdowczyk. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada nie 

podjęła uchwały.  

 

 

26. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEKAZANIA WNIOSKU WEDŁUG 

WŁAŚCIWOŚCI 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 26 – podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

Przewodniczący poinformował, że w dniu 19 lutego 2019 roku do Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego wpłynął wniosek Pana A.S. dotyczący pomocy i naprawienia krzywdy  

w związku z niewłaściwymi wpisami w rejestrze gruntów prowadzonym przez Starostę 

Aleksandrowskiego. Dnia 22 lutego br. Przewodniczący Rady Powiatu przekazał wniosek do 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Aleksandrowskiego celem rozpatrzenia  

i przygotowania stosownego projektu uchwały w przedmiotowej sprawie. Na swoim 

posiedzeniu w dniu 5 marca br. Komisja stwierdziła, że organem właściwym do rozpatrzenia 

przedmiotowego wniosku jest Starosta Aleksandrowski. W związku z powyższym, na 

podstawie art. 243 Kodeksu postępowania administracyjnego Rada Powiatu 

Aleksandrowskiego, winna przekazać wniosek, zgodnie z właściwością, do Starosty 

Aleksandrowskiego. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Edyta Stefaniak-Mansour  

poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 5 marca 

zajmowała się rozpatrzeniem wniosku złożonego przez mieszkańca Powiatu Pana A. S. 

dotyczącego wpisów w księdze wieczystej. Po zbadaniu sprawy Komisja ustaliła,  

iż w kompetencjach Rady Powiatu nie leżą sprawy związane z dokonywaniem zmian  

w ewidencji gruntów prowadzonej przez Starostwo Powiatowe. Są to kompetencje Starosty 

Aleksandrowskiego. W związku z powyższym Komisja przygotowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

 

 



29 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam  Potaczek, Edyta Stefaniak Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji (Uchwała Nr III/61/2019).    

 

 

27. WNIOSKI LUB OŚWIADCZENIA RADNYCH. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie  

punktu 8 - wnioski lub oświadczenia radnych. Przypomniał, że zgodnie że Statutem Powiatu, 

nad wnioskami i oświadczeniami radnych nie prowadzi się dyskusji.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna złożył następujące wnioski: 

1. Wniosek dotyczący sali konferencyjnej, na której odbywają się, między innymi, sesje Rady 

Powiatu. Radny zauważył, że radni zasługują na to aby pracować w godnych warunkach. 

Przypomniał, iż w ostatniej kadencji, kiedy był Starostą Aleksandrowskim, opracowana 

została koncepcja odnowienia sali. Koncepcja to została przekazana do Wójta Gminy 

Aleksandrów Kujawski oraz Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego. Wstępna 

kalkulacja kosztów opiewała na kwotę około 300.000 zł. Zarówno Pan Wójt jak i Pan 

Burmistrz zadeklarowali swój udział w tym przedsięwzięciu. W związku z powyższym 

Pan radny Wochna złożył wniosek do Zarządu Powiatu o zajęcie się przedmiotową sprawą.  

2. Kolejny wniosek dotyczy inwestycji drogowych. Pani Starosta nie przedstawiła informacji 

czy spotykała się z Wójtami i Burmistrzami w sprawie partycypacji w kosztach inwestycji 

drogowych. Jeśli odbywały się takie rozmowy to Pan radny wnioskuje aby Zarząd Powiatu  

przedstawił jakie inwestycje w poszczególnych gminach są planowane, przy założeniu 

współfinansowania. Z uwagi na powyższe Pan radny wniósł aby Pani Starosta przedstawiła 

jakie inwestycje, po rozmowach z Wójtami i Burmistrzami, Zarząd planuje do realizacji.  

3. W związku z faktem, iż poprzedni Zarząd Powiatu wykonał ogrom pracy jeśli chodzi  

o inwestycje w szkołach to Pan radny wnosi do Zarządu Powiatu o przedstawienie 

informacji jakie ma plany w tym aspekcie (jeśli chodzi o kontynuację tych inwestycji  

w szkołach podległych powiatowi).  

4. Pan radny wnosi aby Zarząd Powiatu, w trybie pilnym, wystąpił do Burmistrza Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego aby Pan Burmistrz dokonał regulacji studzienek na ulicy 

Słowackiego w Aleksandrowie Kujawskim ponieważ te studzienki są pozapadane, 

zagrażają bezpieczeństwu osób poruszających się tą drogą.  

5. Kolejny wniosek dotyczy remontu drogi miejskiej prowadzącej do Powiatowego Urzędu 

Pracy w Aleksandrowie Kujawskim oraz do Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim, która jest w fatalnym stanie. W roku ubiegłym Pan 

Burmistrz deklarował remont tej drogi. W takim przypadku Powiat mógłby partycypować 

w remoncie tej drogi w wysokości 31%. Pan radny zawnioskował aby Zarząd Powiatu 

zajął się tą kwestią. 

6. Kolejny wniosek dotyczy zdemontowania „murku oporowego” przy Liceum 

Ogólnokształcącym w Ciechocinku. 

7. W 2018 roku Powiat Aleksandrowski wykonywał wspólną inwestycję na drodze 

Ciechocinek – Dąbrówka, z Gminą Waganiec, gdzie w porozumieniu zapisane było, że 

Gmina Waganiec będzie partycypować w inwestycji w wysokości 31% . Pan radny składa 
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wniosek o udzielenie informacji czy Gmina Waganiec wywiązała się z zapisów zawartych 

w porozumieniu i czy wpłaciła 31%  kosztów inwestycji. Jeśli zaś Gmina Waganiec tych 

pieniędzy nie wpłaciła to radny wnosi o udzielenie odpowiedzi jakie Zarząd Powiatu 

podjął działania w tym zakresie. 

8. Pan radny wnioskuje o przedstawienie informacji dotyczącej kontynuacji remontów 

pomieszczeń w Starostwie Powiatowym. Poprzedni Zarząd dokonał diametralnej zmiany  

w zakresie remontu pomieszczeń co rzutowało na poprawę warunków pracy pracowników 

Starostwa. Zostało już niewiele do zrobienia w związku z tym Pan radny wnioskuje do 

Zarządu Powiatu o zajęcie się tą sprawą i o udzielenie odpowiedzi czy widzi możliwość 

kontynuowania tychże remontów. 

9. Pan radny zauważył, że droga powiatowa ulica Wojska Polskiego w Aleksandrowie 

Kujawskim znajduje się w coraz gorszym stanie, na odcinku od działek do tzw. przejazdu 

ciechocińskiego. W związku z powyższym Pan radny zawnioskował aby Zarząd Powiatu 

wystąpił do Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego z zapytaniem czy widzi możliwość 

partycypacji, w wysokości 31%, w położeniu dywanika na tej drodze.  

 

Radna Pani Agata Ceglewska złożyła następując wnioski: 

1. Pani radna złożyła wniosek o uporządkowanie pni a także rowów przy drodze Stara Wieś – 

Nieszawa, z prośbą o podanie terminu wykonania tego zadania. 

2. Pani radna złożyła wniosek o naprawę poboczy przy drodze powiatowej ulicy Szkolnej  

w miejscowości Raciążek.  

3. Pani radna złożyła wniosek o zwiększenie kwoty o 4.000 zł na kulturę i 6.000 zł na sport  

w trybie pozakonkursowym 19a.  

4. Pani radna złożyła wniosek o zmianę organizacji ruchu przy drodze powiatowej ulicy 

Szkolnej w Raciążku, chodzi o znak STOP ustawionym przy skręcie do miejscowości 

Podzamcze – przesunięcie tego znaku o 150 metrów w stronę drogi Stara Wieś – 

Nieszawa.  

 

Radny Pan Arkadiusz Gralak złożył wniosek o zrealizowanie inwestycji dotyczącej 

ogrodzenia przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim, od strony ulicy 

Krasińskiego.  

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz złożyła następujące wnioski: 

1. Pani radna złożyła wniosek o przedstawienie harmonogramu remontu dróg powiatowych.  

2. Pani radna złożyła wniosek dotyczący partycypacji Gmin w kosztach inwestycji na 

drogach powiatowych, spytała czy były już prowadzone rozmowy z wszystkimi gminami 

w tym zakresie, że szczególnym uwzględnieniem Gmin Bądkowo i Zakrzewo. 

3. Pani radna złożyła wniosek o udostępnienie harmonogramu ścinania poboczy przy drogach 

powiatowych.   

 

Radna Pani Renata Golec złożyła wniosek aby do harmonogramu prac remontowych na 

drogach powiatowych dołożyć harmonogram prac porządkowych, uwzględnieniem ram 

czasowych.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że nie przerywał 

nikomu wypowiedzi ale zauważył, że przedmiotowy punkt został wykorzystany jako 

interpelacje i zapytania. Pani Starosta będzie rozstrzygała w jakiej formie i w jakim czasie 

udzielić Państwu odpowiedzi. Przewodniczący stwierdził, że zastanowi się czy w porządku 

następnej sesji znajdzie się taki punkt.  
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28. INFORMACJE LUB KOMUNIKATY.   

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski  poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym radni otrzymali, zgodnie z obowiązującymi przepisami, sprawozdanie  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. 

Przewodniczący przypomniał, że do dnia 30 kwietnia radni są zobowiązani złożyć 

oświadczenia majątkowe.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że na sesji obecna 

jest Pani Beata Wochna, która od niedawna jest Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych  

i korzystając z okazji przywitała Panią Dyrektor oraz życzyła Jej sukcesów.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim Pani Beata Wochna 

przedstawiła się, poinformowała, że uchwałą Zarządu Powiatu w dniu 1 marca 2019 roku 

została powołana na stanowisko Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych. Wszyscy wiedz jak 

wyglądają drogi powiatowe, jedne są w lepszym inne w gorszym stanie. Pani Dyrektor 

poinformowała, że przez dwa tygodnie swojego urzędowania zdążyła się zorientować, że jest 

bardzo dużo do zrobienia w tej kwestii. Powiedziała, że Zarząd Dróg Powiatowych jest  

w trakcie opracowywania schematu działania współpracy z Gminami. Pani Dyrektor liczy, że 

Rada będzie akceptować pomysły poprawy stanu dróg i liczy na pomoc. Powiedziała także, 

że jest otwarta na wszelkie zapytania dotyczące stanu dróg powiatowych.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przypomniał, że w lutym 

zmarła Pani Elżbieta Baryza, która była radną kilku kadencji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. W związku z powyższym Przewodniczący poprosił o uczczenie Jej 

pamięci minutą ciszy. 

 

Rada Powiatu Aleksandrowskiego uczciła minutą ciszy pamięć Pani Elżbiety Baryzy.  

 

 

29. ZAMKNIĘCIE OBRAD III SESJI RADY POWIATU. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zamknął obrady III sesji Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Zamknięcie obrad III sesji nastąpiło o godzinie 1340. 

 

 

ZAŁĄCZNIKI: 

1. Zawiadomienie o zwołaniu III sesji Rady Powiatu z dnia 7 marca 2019 roku. 

2. Potwierdzenie przez radnych Rady Powiatu odbioru zawiadomienia, porządku obrad  

i projektów uchwał na III sesję.  

3. Obwieszczenie Przewodniczącego Rady Powiatu o zwołaniu III sesji Rady Powiatu  

z dnia 7 marca 2019 roku. 

4. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 7 marca 2019 roku o wprowadzenie uchwał do 

porządku obrad III sesji. 

5. Email z dnia 7 marca 2019 roku w sprawie zamieszczenia w siedzibie urzędu 

miasta/gminy na terenie Powiatu Aleksandrowskiego Obwieszczenia Przewodniczącego 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zwołania III sesji Rady Powiatu. 

6. Email z dnia 7 marca 2019 roku w sprawie zamieszczenia w lokalnej prasie 

Obwieszczenia Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zwołania 
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III sesji Rady Powiatu. 

7. Zaproszenie na III sesję Rady Powiatu  z dnia 7 marca 2019 roku. 

8. Lista imienna gości zaproszonych na III sesję Rady Powiatu. 

9. Lista obecności radnych na III sesji Rady Powiatu. 

10. Lista obecności zaproszonych gości na III sesji Rady Powiatu. 

11. Porządek obrad III sesji Rady Powiatu. 

12. Projekt uchwały w sprawie wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na II sesji Rady 

Powiatu w dniu 21 grudnia 2018 roku.  

13. Uchwała Nr III/41/2019 w sprawie wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na II sesji 

Rady Powiatu w dniu 21 grudnia 2018 roku.  

14. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie sprawozdania Starosty  

z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na II sesji w dniu 21 grudnia 2018 roku.  

15. Projekt uchwały w sprawie sprawozdania Starosty z działalności Zarządu Powiatu za 

okres między II a III sesją Rady Powiatu. 

16. Uzupełnienie do sprawozdania Zarządu Powiatu z działalności za okres między II a III 

sesją Rady Powiatu. 

17. Uchwała Nr III/42/2019 w sprawie sprawozdania Starosty z działalności Zarządu 

Powiatu za okres między XXXVII sesją Rady Powiatu kadencji 2014-2018 a II sesją 

Rady Powiatu kadencji 2018-2023. 

18. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między II a III sesją Rady Powiatu. 

19. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego oraz sprawozdania z działalności 

Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim w 2018 roku. 

20. Uchwała Nr III/43/2019 w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa  

i porządku publicznego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego oraz sprawozdania  

z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim w 2018 

roku. 

21. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia informacji  

o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego 

oraz sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie 

Kujawskim w 2018 roku. 

22. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/37/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego 

na rok 2019. 

23. Uchwała Nr III/44/2019 zmieniająca uchwałę Nr II/37/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2019. 

24. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/37/2018 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2019. 

25. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2019-2034. 

26. Uchwała Nr III/45/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2019-2034. 

27. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2019-

2034. 

28. Projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na zakup samochodu 

oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim. 
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29. Uchwała Nr III/46/2019 w sprawie przekazania środków finansowych na zakup 

samochodu oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

30. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie przekazania środków 

finansowych na zakup samochodu oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

31. Projekt uchwały w sprawie odwołania od uchwały nr 1/2019 Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku z dnia  

23 stycznia 2019 roku. 

32. Uchwała Nr III/47/2019 w sprawie  odwołania od uchwały nr 1/2019 Rady Społecznej 

przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku z dnia 

23 stycznia 2019 roku. 

33. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie odwołania od uchwały  

nr 1/2019 Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-

Opiekuńczym w Raciążku z dnia 23 stycznia 2019 roku. 

34. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie ochrony przeciwpożarowej 

Powiatu Aleksandrowskiego za 2018 rok. 

35. Uchwała Nr III/48/2019 w sprawie przyjęcia informacji o stanie ochrony 

przeciwpożarowej Powiatu Aleksandrowskiego za 2018 rok. 

36. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia informacji  

o stanie ochrony przeciwpożarowej Powiatu Aleksandrowskiego za 2018 rok. 

37. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarnego 

Powiatu Aleksandrowskiego za 2018 rok. 

38. Uchwała Nr III/49/2019 w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego za 2018 rok. 

39. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie  przyjęcia informacji  

o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego za 2018 rok. 

40. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezrobocia oraz stosowanych 

formach przeciwdziałania bezrobociu i łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku 

pracy w 2018 roku. 

41. Uchwała Nr III/50/2019 w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezrobocia oraz 

stosowanych formach przeciwdziałania bezrobociu i łagodzenia jego skutków na 

lokalnym rynku pracy w 2018 roku. 

42. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia informacji  

o stanie bezrobocia oraz stosowanych formach przeciwdziałania bezrobociu i łagodzenia 

jego skutków na lokalnym rynku pracy w 2018 roku. 

43. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za 2018 rok oraz wykazu potrzeb  

w zakresie pomocy społecznej w 2019 roku. 

44. Uchwała Nr III/51/2019 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za 2018 rok oraz wykazu 

potrzeb w zakresie pomocy społecznej w 2019 roku. 

45. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za 

2018 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej w 2019 roku. 

46. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii  

w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie 

bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

w roku 2018. 

47. Uchwała Nr III/52/2019 w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza 
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Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej 

oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w roku 2018. 

48. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia informacji 

Powiatowego Lekarza Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań 

Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego na 

terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2018. 

49. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowalne przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na 

obszarze Powiatu Aleksandrowskiego. 

50. Uchwała Nr III/53/2019 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowalne przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

położonych na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego. 

51. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowalne przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków, położonych na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego. 

52. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Aleksandrowskiego  

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za 2018 rok. 

53. Uchwała Nr III/54/2019 w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Aleksandrowskiego  

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za 2018 rok. 

54. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Starosty Aleksandrowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego za 2018 rok. 

55. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających 

napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorze Ostrowąs (Plebanka). 

56. Uchwała Nr III/55/2019 w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek 

pływających napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorze Ostrowąs (Plebanka). 

57. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu 

używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorze 

Ostrowąs (Plebanka). 

58. Projekt uchwały w sprawie podjęcia czynności nadzorczych w stosunku do 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 

59. Uchwała Nr III/56/2019 w sprawie podjęcia czynności nadzorczych w stosunku do 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 

60. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie podjęcia czynności 

nadzorczych w stosunku do Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-

Opiekuńczego w Raciążku. 

61. Projekt uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-

Opiekuńczego w Raciążku. 

62. Uchwała Nr III/57/2019 w sprawie powołania komisji konkursowej w celu 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 

63. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie powołania komisji 

konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 

64. Projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Bydgoszczy skargi Spółki „Ignat” Anna Mikina-Witkowska, Bernard Błażej 

Witkowski-Mikina Spółka Jawna na uchwałę Nr XXXVII/472/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 października 2018 r. w sprawie określenia rozkładu godzin 
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pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

w roku 2019 w tym dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od 

pracy. 

65. Uchwała Nr III/58/2019 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Bydgoszczy skargi Spółki „Ignat” Anna Mikina-Witkowska, 

Bernard Błażej Witkowski-Mikina Spółka Jawna na uchwałę Nr XXXVII/472/2018 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 października 2018 r. w sprawie określenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w roku 2019 w tym dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta  

i inne dni wolne od pracy. 

66. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Bydgoszczy skargi Spółki „Ignat” Anna 

Mikina-Witkowska, Bernard Błażej Witkowski-Mikina Spółka Jawna na uchwałę Nr 

XXXVII/472/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 października 2018 r. w 

sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających na 

terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2019 w tym dyżurów w porze nocnej, w 

niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy. 

67. Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku. 

68. Uchwała Nr III/59/2019 w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku. 

69. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie określenia zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację 

których przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2019 roku. 

70. Projekt uchwały  zmieniającej uchwałę Nr XXIX/328/2017 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby 

prawne inne niż Powiat Aleksandrowski oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania. 

71. Uchwała Nr III/60/2019 zmieniająca uchwałę Nr XXIX/328/2017 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby 

prawne inne niż Powiat Aleksandrowski oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania. 

72. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę  

Nr XXIX/328/2017 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku  

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż Powiat Aleksandrowski 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

73. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

74. Uchwała Nr III/61/2019 w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

75. Karta głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie przekazania wniosku 

według właściwości. 

 

 

Protokolant: 

Agnieszka Sobiecka – Podlewska   ........................................... 
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Protokół III sesji sporządzająca podpisała dnia 5 kwietnia 2019 roku.         

 

 

 

 

ZATWIERDZAM 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

Arkadiusz Świątkowski 


